

Atlas Copco Services Middle East appoints Muhannad Soud as Country Manager in Iraq

From August 2021, Muhannad Soud has been appointed as the Country Manager - Iraq for Atlas Copco - Compressor Technique Business Area and joins the Regional Atlas Copco Middle East management team. He is based in Erbil and shall be working closely with the Regional Middle East team to support our business partners in Iraq and valued customers.

Muhannad has almost 20 years of experience with Atlas Copco Compressors. During this time, he has held a number of different positions in the Middle East region including Aftermarket Sales Engineer, Sales Manager, Product Marketing Manager and Regional Business Line Manager. For the last three years Muhannad took up the position as General Manager of Atlas Copco Philippines.

Muhannad holds a bachelor's degree in Mechanical Engineering and a master's degree in Business Administration - major Marketing.

Contact information:

Muhannad Soud

Country Manager - Iraq

Phone: +964-7832001919

E-mail: muhannad.soud@atlascopco.com

تعلن شركة أطلس كوبكو الشرق الأوسط عن تعيين السيد مهند سعود كمدير لمنطقة العراق

من شهر اغسطس 2021 قد تعين السيد مهند سعود كمدير لمنطقه العراق لأطلس كوبكو للمعدات الصناعية قسم الضاغطات الهوائية، و قد انضم الى الفريق الإداري لأطلس كوبكو الشرق الأوسط . هو الآن متواجد في منطقة أربيل و سيعمل بشكل وثيق مع الفريق الإقليمي للشرق الاوسط لدعم شركائنا في العراق و عملائنا الكرام.

مهند لديه عشرون عاماً من الخبرة في أطلس كوبكو لضاغطات الهواء. في غضون هذه الفترة تقلد عدة مناصب في منطقة الشرق الأوسط تشمل مهندس خدمات ما بعد البيع، مديراً للمبيعات، مدير تسويق و مدير إقليمي لخط الإنتاج. في السنوات الثلاث الأخيرة عمل مهند كمدير عام لأطلس كوبكو الفلبين.

مهند حاصل على شهادة البكالوريوس في الهندسة الميكانيكية والماجستير في إدارة الأعمال فرع التسويق.

للتواصل:

مهند سعود

العراق -مدير دولي

الهاتف : +964-7832001919

البريد الإلكتروني: muhannad.soud@atlascopco.com